

Ref : ADM/LMN/2023/40 : المرجع
Date: 02/08/2023 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Taweelah Area- Abu Dhabi

الموقع : منطقة الطويلة - أبوظبي

Subject : No Go Zone due to Ongoing Dredging Works

الموضوع : منطقة محظورة بسبب استمرار أعمال التجريف

With reference to the pervious LMN Ref No ADM/LMN/2023/25 issued on 16th April 2023, this is to inform you that the National Marine Dredging Company (NMDC) will continue dredging works in Taweelah area as marked in the revised attached map up to 31st December 2025.

بالإشارة إلى الإشعار البحري المحلي السابق والذي يحمل الرقم المرجعي ADM/LMN/2023/25 الصادر بتاريخ 16 أبريل 2023، نحيطكم علماً بأن شركة الجرافات البحرية الوطنية (NMDC) ستواصل أعمال التجريف في منطقة الطويلة بحسب الخريطة المعدلة المرفقة وذلك حتى 31 ديسمبر 2025.

For early warning and agreement of safe passage for any marine craft, please contact NMDC team through:

للإنذار المبكر والاتفاق على توفير ممر آمن لأية وسيلة بحرية، يمكنكم التواصل مع فريق عمل شركة الجرافات البحرية الوطنية عبر:

Radio Traffic Control: Mobile No. +971 50 621 8706/ Email: rtc@nmdc.ae

مراقبة حركة الراديو: هاتف رقم: +971 50 621 8706، أو عبر البريد الإلكتروني: rtc@nmdc.ae

All users of waterways, mariners and maritime operators are advised to exercise extra cautions and stay clear from the dredging and marine works area and take all the necessary precautions.

على جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين توخي الحيطه والحذر والبقاء بعيداً عن منطقة التجريف والأعمال البحرية واتخاذ كافة الاحتياطات اللازمة.

Illustrative map for the marine works area is hereby attached for your guidance.

لمزيد من الإرشادات، مرفق طيه الخريطة التوضيحية لمنطقة الأعمال البحرية.

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime



Site Location (Revised Area Coordinates)

